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VPRAŠANJE OZIROMA POBUDA SVETNICE-KA MESTNE OBČiNE MARIBOR TER
ODGOVOR ORGANA MESTNE UPRAVE

Vsebina vprašanja/pobude:

Narodni dom Maribor - dvigalo
»Najpogosteje ljudje razmišljajo o enakopravnosti, ko gre za spol, narodnost, raso ali vero. S pravnega
vidika je namreč nedopustno razlikovanje med ljudmi brez utemeljenega razloga, saj prinaša diskriminacijo
kot neupravičeno ravnanje, v posledici katerega prihaja do manj ugodnega položaja posameznika oziroma
skupin. vsi imamo enake pravice, torej smo enakopravni«, je pred nekaj leti zapisala ga. Vlasta Nussdorfer.
Seveda pa to ne pomeni, da smo tudi enaki, saj je vsak človek neponovljivo in enkratno bitje. Jaz razmišljam
o enakosti tudi na način, da je vsem ljudem, posebej ljudem s posebnimi potrebami, gibalno oviranim
osebam in vsem invalidom, ki potrebujejo pomoč pri premagovanju vsakodnevnih ovir, dostopna vsaka
dvorana, da si lahko ogledajo koncert, predstavo ali prireditev, ki si jo želijo ogledati.
Žal, to ni mogoče v našem Narodnem domu.
Narodni dom je arhitekturno lep objekt sredi našega mesta, žal brez dvigala, ki bi omogočal dostop do
nadstropja, kjer je dvorana vsem ljudem, ki bi to želeli.
Ne morete poniževati ljudi oz. obiskovalcev Narodnega doma, da jih zaposleni v Narodnem domu nosijo v
dvorano, da si lahko prireditev oz. prireditve ogledajo, po prireditvi pa »žal« odnesejo do pritličja, ker sami
ne morejo v nadstropje, kjer je dvorana.
V Listi Melite PETELINdajemo pobudo in zahtevamo, da se takoj pristopi k reševanju oz. izvedbi postopkov,
da se v Narodni dom vgradi dvigalo. Hvala za odgovor.

Odgovor (izpolni organ, ki pripravlja odgovor):
Št. zadeve na organu, 0130-13/2020-29 I Datum priprave 13. 3. 2020
pristojnem za odgovor*: odgovora:
Organ, ki je pripravil Služba za delovanje mestnega sveta
odgovor:

Odgovor žueana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA
Že eno leto na tem delamo, gospod Reichenberg bo povedal, kje smo, vsi si tega želimo, da bo to naš
Naradni dom, ne vem zakaj že takrat niso naredili malo bolj dostopnega, takrat so že bila dvigala,
ampak bomo to rešili to sedaj, 100 let kasneje. Sredstva v proračunu so zagotovljena, to ste videli, tako
da to je stvar, ki teče, tako da upam, da jo odkljukamo čim prej.

Odgovor eodžueana, Gregoria REICHENBERGA
Najprej hvala za tako pomembno vprašanje, ki nekako spet vzpodbuja družbo k tej egalitarnosti. Seveda
nismo vsi enaki, ampak bodimo pa vsaj vsi enakopravni. Tako da, z izjemno pozornostjo se lotevamo te
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težave, rešitve postavitve dvigala v ta spomeniško zaščiten objekt. Imamo eno željo, imamo eno
lokacijo, ki pa jo je treba s strokovnjaki iz spomeniškega varstva ovrednotiti, oceniti, nekako, kako bi
rekel, taktično uskladiti. Se pravi, lokacija, ki jo mi preferiramo je takoj pri glavnem vhodu levo. Zdaj,
problem, ko bo prišlo dvigalo - to dvigaIno smo na strokovnem obisku na terenu pravzaprav točno
definirali, torej lokacija, to je lokacija, ki pokriva vse etaže, tudi zgornje in tudi klet, tako da perfektno
penetrira celoten objekt. Težava, ki pa se je očitno najverjetneje ne bo dalo rešiti, zaradi tega tudi
takšna velika zamuda, pa je vstopna stopnica, ki pa ostaja, ki je zunanja. Se pravi, ti ne prideš z rampo v
objekt. Se pravi, tam bo invalid še zmeraj potrebovalasistenco ali se bo pa moral voziti okrog. Dvoriščno
stran pa je v lastništvu stanovalcev, ni v lastništvu Narodnega doma. Jaz bi se še vedno rad potrudil, da
bi tudi vhoden portal lahko nekako historično spremenili, da bi lahko invalid dostojno, tako kot si zasluži
prišel na vsakršno prireditev v katerikoli prostor Narodnega doma. Zelo se trudimo da to naredimo,
ampak radi bi naredili to tako, da ne samo, da bo tam noter dvigalo stalo, ker to bi lahko že, ampak da
bo stalo tako, na ta način, da bo uporabno. Tako da, hvala lepa še enkrat.
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Narodnem domu. Sedaj poteka priprava dokumentacije za izvedbo javnega naročila za
izdelavo idejne zasnove, katero bo pregledal in potrdil konservatorski svetovalec ZVKOS ter
nato izdelava OGOIPZI projektne dokumentacije in pridobitev gradbenega dovoljenja .

. * - Elektronsko pošto z vprašanjem/pobudo, ki jo prejmete iz Službe za delovanje mestnega sveta shranite v zadevi,
pod katero vodite vsebino, na katero se nanaša vprašanje/pobuda.
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